
华泰财险附加清理残骸条款 

 

兹经双方同意，保险人负责赔偿被保险人因保险合同承保范围内的损失而进行下列事项所产生的必

要成本和开支： 

(i) 在承保地点清除、处理残骸碎片和异物； 

(ii) 拆卸和/或拆除保险标的的任何部分，包括临时存放已拆卸/拆除的部分； 

(iii) 为保险标的建支柱、搭支架或以其他方式保证保险标的安全并保护保险标的，无论保险标

的受损与否； 

(iv) 修理或清理下水管、排污管主线及类似设施，和/或排水； 

(v) 提供和维护声光警报装置、屏蔽围栏、告示牌或类似设施； 

(vi) 恢复原施工条件。 

本条款下，保险人将赔偿实际发生的费用，但就每次保险事故所承担的最大赔偿责任不超过明细表

约定比例和金额。 

 

 

Debris Removal 

Costs and expenses necessarily incurred by the Insured in: 

(i) Removal and disposal of debris detritus and foreign material at Insured locations; 

(ii) Dismantling and/or demolishing of any part of the Insured Property including temporary storage of 

dismantled or demolished property; 

(iii) Shoring up, propping, or otherwise making safe the Insured Property, and protecting the Insured 

Property whether Damaged or not; 

(iv) The cost of repairing or clearing drains sewers service mains and the like and/or dewatering; 

(v) Provisions and maintenance of lights audible warnings barriers hoardings and the like; 

(vi) Regaining access to original working conditions; 

as the result of Damage that is indemnifiable by this Policy. 

The maximum liability of the Insurers in respect of debris removal shall not exceed ______ of loss 

subject to a maximum of _______ on first loss basis per Occurrence. 

 


